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Capitalist societies are full of unacceptable inequalities. Freedom is of paramount
importance. These two convictions are widely shared across the world. Yet they often
seem in complete contradiction with each other. Fighting inequality jeopardizes
freedom; taking freedom seriously boosts inequality. What can be done? Can the circle
be squared? Philippe Van Parijs offers a ground breaking solution to the dilemma.
Assessing and rejecting the claims of both socialism and conventional capitalism, he
presents a clear and compelling alternative vision of the just society: a capitalist
society offering a substantial unconditional basic income to all its members. Moving
beyond pure political theory, Van Parijs shows what his ideal of free society means in
the real world by drawing out its controversial policy implications. Real Freedom for All
will be essential reading for anyone concerned about the just society and the welfare
state as we move into the twenty first century.
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评论

作者有关全球分配正义的论题是一个典型的以事实影响价值的例子。简而言之，作者承
认全球分配正义并不是在任何时候都应无条件地追求的价值，它之所以在今天变得如此
重要，是因为今天的世界（实际上）已经被紧密地联系在一起，以至于在任何一个地方
发生的分配都只能看作是一个全球性的结构的后果。作者考虑了各种反面的论证，表明
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全球分配正义并不需要全球性的民族、全球性的民主、全球性的国家，甚至不能等待一
个明确的全球性机构来推行分配正义；分配正义是一个已经发生的问题，不是可以用有
关世界的封闭性的论证来略过的。这种关系论的立场总体来说比激进的世界主义要容易
辩护，但它可能引起一些细节上的疑难，例如对于某一特定的分配，很难令人信服地说
明它究竟是否、在多大程度上受到了全球的结构性分配不平等的影响。而忽视这一点又
会导向世界主义。
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